



AVIS PUBLIC

Aux personnes intéressées par les projets de Règlements numéros 284.1 et 284.2 créant les zones Pa-10.1 et Pa-14.1

Lors de la séance ordinaire tenue le 17 juin 2025, le conseil municipal a adopté les projets de règlements numéros 284.1 et 284.2 créant la zone Pa-10.1 et établissant des dispositions particulières pour le projet intégré « Station Crystal Fall Resort » ET créant la zone Pa-14.1 établissant des dispositions particulières pour le projet traditionnel « Domaine Crystal Fall Estate ».

Les objets des projets de règlements portent sur les mesures d'assouplissements quant à la densité et des éléments connexes. Les zones proposées se situent adjacentes à la Route Crystal Falls (Route 327).

Une assemblée publique de consultation aura lieu le jeudi 26 juin 2025 à 17h30 à la salle communautaire située au 60 Route Morrison, à Arundel, et ce en vertu de la Loi sur l'aménagement et l'urbanisme.

L'objet de cette assemblée est d'expliquer les principaux éléments de ces projets de règlements et de recevoir les commentaires et suggestions des participants.

Les projets de règlements peuvent être consultés l'hôtel de ville d'Arundel, situé au 2, rue du Village, pendant les heures normales d'opérations ou sur le site web de la municipalité.

Donné à Arundel ce 18 juin 2025
Philip Toone, greffier-trésorier

PUBLIC NOTICE

To those interested in the draft bylaws numbers 284.1 and 284.2 creating zones Pa-10.1 and Pa-14.1

During its regular assembly held on June 17, 2025, the municipal council adopted draft bylaws numbers 284.1 and 284.2 creating zone Pa-10.1 and establishing special provisions for the integrated project "Crystal Fall Resort Station" AND creating the zone Pa-14.1 establishing special provisions for the traditional project "Crystal Fall Estate Domain".

The object of the draft bylaws concerns easing measures regarding density and related elements. The proposed zones are located adjacent to Crystal Falls Road (Route 327).

A public consultation meeting will be held on Thursday, June 26, 2025, at 5:30 PM at the community hall located at 60 Morrison Road, in Arundel, as provided under the Act on Land Use Planning and Development.

The purpose of this meeting is to explain the main elements of these proposed bylaws and to receive comments and suggestions from participants.

The proposed regulations can be consulted at the town hall of Arundel, located at 2 Village Street, during regular hours of operation or on the municipality's website.

Given in Arundel, on June 18^h, 2025
Philip Toone, Clerk-treasurer

